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Uitslag Ledenenquête  
 
1. Algemene vragen 
 

De enquête is door 32 van de 60 leden van de studiekring ingevuld, een prima score van ruim 50% 

Voor wat betreft de duur van het lidmaatschap geeft 31% aan maximaal 5 jaar lid te zijn, 19% max 

10 jaar, 19% maximaal 20 jaar en 31% tenminste 21 jaar tot ruim 40 jaar vanaf de start van de voor

loper van de studiekring PSIMT, de studiekring 'Plantenteelt zonder Aarde'. 

 

Als meerwaarde voor deelname aan de activiteiten van de studiekring antwoord 85% het netwerke

n, 97% het kennisdelen en 12,5% deelnemen aan een andere activiteit dan het dagelijks werk. 60% 

geeft aan tenminste voor 50% aan de activiteiten van de studiekring deel te nemen en 40% minder 

dan 50% van de activiteiten tot vrijwel geen deelname. 

 

2. Antwoorden bij tenminste 50 % deelname aan activiteiten studiekring 
 

95% geeft aan de laatste jaren een live bijeenkomst te hebben bijgewoond en 79% aan een online 

bijeenkomst. De belangrijkste redenen om niet aan een bijeenkomst mee te doen zijn zeer divers e

n lopen uiteen van de 'aard van het programma' tot 'agenda conflict', 'volle agenda' en 'veel andere 

werkzaamheden'. Vrijwel iedereen geeft aan zeer tevreden te zijn met de huidige invulling en wil zo 

doorgaan een enkele geeft aan om de live bijeenkomst te beperken tot een halve dag. 

 

De frequentie van de 2 jaarlijkse live bijeenkomsten vindt 79% precies goed en 10% zou vaker bij e

lkaar willen komen. De online bijeenkomsten van de laatste 2 'corona' jaren vindt 47% nuttig en van 

37% hoeft dit niet per se. Wanneer dit online zou moeten gebeuren, wil 53% graag overdag en wil 4

7% dit in de avonduren organiseren.  

 

De invulling van de activiteiten sluit voor 95% aan bij de interesses van de deelnemers en het is ge

en probleem wanneer dit af en toe minder het geval is, verbreding van kennis en kennisnemen van 

andere vakgebieden is ook interessant. 90% voelt zich zeer welkom en 10% prima welkom bij de   a

ctiviteiten van de studiekring. 74% geeft aan een zeer gelijk gevoel te hebben en 26% een prima g

elijk gevoel tijdens de activiteiten. 

 

3. Antwoorden bij beperkte, tot 50 % deelname aan activiteiten van de studiekring 
 
Hiervan geeft 77% aan de laatste jaren een live bijeenkomst te hebben bijgewoond en 39% een 
online bijeenkomst. De belangrijkste redenen om niet deel te nemen zijn heel vaak 'tijdsdruk', verder 
wordt genoemd 'minder met substraatteelt bezig', 'sluit onvoldoende aan bij mijn werkgebied'. Het 
zou goed zijn om een jaarplanning te maken en te overwegen om een bijeenkomst van 15u tot 20u 
te houden. Het merendeel  is tevreden met de huidige invulling. 
 
De frequentie van 2 bijeenkomsten per jaar vindt 62% precies goed en 23% zou dit wel vaker willen. 
Een online bijeenkomst wordt door 23% als nuttig ervaren, de overgrote meerderheid van 77% niet. 
Wanneer dit toch online moet plaatsvinden dan wil 31% dat onder werktijd en 69% in de avonduren. 
 
De invulling van de activiteiten sluit voor 62% aan bij de interesses van de eventuele deelnemers en 
voor 38% niet. Als mogelijke onderwerpen voor toekomstige activiteiten worden genoemd: irrigatie 
outdoor crops, kennisoverdracht direct gelinked aan teelt/fysiologie, hernieuwbare energiebronnen, 
technische discussies, demo's innovatieve teeltsystemen. 
 
Bij deelname aan studiekringactiviteiten voelt 31% zich zeer welkom en 39% voelt zich prima 
welkom. 31% heeft een zeer gelijk gevoel en 54% een prima gelijk gevoel tijdens deelname. 
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4. Afsluitende vragen 
 
Van de 32 antwoorden op de vraag of er belangstelling is voor een bestuursfunctie antwoord 12% 
met ja/misschien en 72% met nee. De overigen hebben al eerder een bestuursfunctie gehad of zijn 
op dit moment bestuurslid. 
 
Met betrekking tot het aanboren van kennissen om lid te worden van de studiekring wil 9% daar aan 
meewerken en 57% zal misschien het eigen netwerk willen langslopen of daar eventuele 
geïnteresseerden tussen zitten. Voor wat betreft verdere ideeën voor onderwerpen, tips en 
kritiekpunten wordt het volgende genoemd: 
1. probeer de groep van regelmatige deelnemers groter te maken anders kom je teveel dezelfde 

mensen tegen 
2. probeer het ledenbestand te verjongen 
3. beter om de bijeenkomsten op een hoog niveau te houden en niet vaker 
4. houdt een goede variatie in onderwerpen per dag 
5. overweeg bijeenkomsten van 15-20 uur (met diner dus) 
6. blijf aandacht geven aan: ontwikkelingen op het gebied van meet- en regeltechniek, kunstmatige 

intelligentie, modellen voor groei, daglichtloos telen. 
7. overweeg thema’s die strategisch van belang zijn; b.v. expansie glas, expansie slasystemen; rol 

DNA technieken, EU certificatie groeimedia. (NB1 veel van deze zaken doen jullie al. NB2: ik 
denk dat een platform als PSIMT in de komende 20 jaar relevant blijft en een katalyserende rol 
kan vervullen in acceptatie en gebruik groeimedia. Verdere ideeën: Kan PSIMT niet dichter tegen 
LNV aanzitten? Kan het boek niet de aanzet zijn tot een openbaar kennisplatform / 
substraatWIKI; De Nederlandse Bodemkundige Vereniging heeft een bodemkunde canon 
uitgegeven; wat denk je van een Groeimedia canon (brengt historie in de theorie achter 
groeimedia?) 

 
5. Conclusies en aanbevelingen 
 
De overgrote meerderheid van de respondenten is tevreden tot zeer tevreden met de huidige 
inhoudelijke invulling van de studiekring activiteiten. De frequentie van 2 live bijeenkomsten per jaar 
met een goede variatie aan onderwerpen is prima, uitbreiding is niet aan de orde en kan de kwaliteit 
negatief beïnvloeden. Zeker zal aandacht worden gegeven aan de invulling van de door de 
respondenten aangedragen onderwerpen.  
 
Online bijeenkomsten moeten worden beperkt tot liefst 1 per jaar in de avonduren voor directe 
verenigingszaken of actuele inhoudelijke onderwerpen die een snelle aandacht vragen. Het is aan 
te bevelen om tevens een bijeenkomst van 15 - 20 uur te organiseren, wanneer dit bevalt en ook 
voldoende deelnemers trekt, kan dit jaarlijks terugkomen, maar wel in de plaats van een voorjaars- 
of najaarsbijeenkomst.  
 
Verjonging van het ledenbestand is zeer gewenst, nu is 50% max. 10 jaar lid en de overige 50% 
meer dan 10 jaar tot zelfs ruim 40 jaar! Vergroting van het aantal deelnemers biedt meer 
mogelijkheden om te netwerken. 
 
 
 
< Zie verder volgende pagina >  
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6. Actiepunten ter bespreking op de ALV 
 
1. Het bestuur organiseert jaarlijks 2 fysieke bijeenkomsten waarvan 1 overdag vanaf ca. 09.30 u 

tot ca. 16 u incl. lunch en 1 vanaf 15 u tot 20 u incl. diner. Wanneer deze laatste activiteit bevalt 
en voldoende deelnemers trekt zal deze ook jaarlijks terugkomen. 

2. De inhoudelijke thema's moeten voldoende variatie bieden, van hoge kwaliteit zijn, strategisch 
van belang en innovatief van aard. Inbreng van leden is hierbij zeer gewenst. 

3. Het aantal online bijeenkomsten is max. 2 en wordt zo mogelijk beperkt tot 1 bijeenkomst in de 
avonduren. Aan de orde zijn afhandeling van verenigingszaken in de vorm van een ALV en 
actuele onderwerpen die snelle aandacht vragen. 

4. Het bestuur vraagt de leden om uit hun netwerk potentiële kandidaat leden voor te dragen. Het 
bestuur benadert vervolgens deze kandidaat leden om lid te worden van de studiekring. 

5. Het bestuur zal het World Horti Center vragen om hun achterban te interesseren voor het 
lidmaatschap van de studiekring. 

6. Het bestuur maakt contact met de 'groene' Agrarische Hogescholen en zal docenten en laatste 
jaars studenten interesseren voor het lidmaatschap van de studiekring. 

7. Evenzo zal het bestuur de relevante studieverenigingen van Universiteit Wageningen 
benaderen. 

 
Het bestuur van de studiekring PSIMT, 
dd. 20 januari 2022 
 


